
Hotnews

Valcov: Nici macar teoretic nu putem discuta despre introducerea
impozitarii progresive in urmatorii doi ani. ANAF nu are posibilitatea de
a aplica un asemenea mecanism de impunere

"Si daca am vrea sa trecem la impozitarea progresiva in urmatorii doi ani nu
putem, pentru ca ANAF nu are posibilitatea  si nici aplicatiile informatice
necesare pentru a trece la aceasta impunere progresiva. Nu putem discuta
despre impozitare progresiva nici la nivel teoretic", a spun joi ministrul
Finantelor Darius Valcov, la o dezbatere pe marginea Codului Fiscal. 

Reamintim ca in campania electorala pentru prezidentiale, media a pubicat un
document elaborat de Ministerul Finantelor Publice (MFP) care cuprindea mai
multe propuneri de ordin fiscal, printre care introducerea cotei progresive de
impozitare a venitului, in trei trepte, de 15%, 25% si 35%. Conducerea
ministerului a negat atunci faptul ca documentul ar apartine MFP

Cota progresiva de impunere este trecuta in programul electoral cu care USL
a venit la putere.


